



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

COMMUNIQUÉ

N° **25-00096** /CAA/DAG/SDAAB/SM/Abj DU **03 JUIN 2025**

PORTANT PUBLICATION DES RÉSULTATS DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT EN PROCÉDURE D'URGENCE RELATIF À LA SOUSCRIPTION D'UNE POLICE D'ASSURANCE MALADIE GROUPE, FRAIS FUNÉRAIRES, ASSISTANCE ÉVACUATION ET INDIVIDUELLES ACCIDENTS DU PERSONNEL DE LA CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT (CAA).

Le Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement, Boulevard du 20 Mai Yaoundé, B.P. : 7167, Yaoundé, communique :

Par Décision N° **25-00227** /D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM du **03 JUIN 2025**

La Compagnie **ZENITHE INSURANCE S.A.**, B.P. : 1540 Douala – Cameroun Tel ; (+237) 233 434 132, Fax : (+237) 233 434 133 est retenue comme adjudicataire du Marché relatif à la souscription d'une police d'assurance maladie groupe, frais funéraires, évacuation sanitaire et individuelle accidents en vue de la couverture du personnel de la CAA pour un montant de **soixante-quinze millions cent soixante-treize mille sept cent soixante-dix-neuf (75 173 779) Francs CFA Toutes Taxes Comprises** et un délai d'exécution de **deux cent vingt-huit (228) jours**.

Le Directeur Général de la Compagnie **ZENITHE INSURANCE S.A.** est invité à se présenter au Service des Marchés de la Caisse Autonome d'Amortissement, sis au niveau -1 de son immeuble siège, Boulevard du 20 Mai, à Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé, pour l'établissement du Marché y relatif.

Le présent communiqué tient lieu d'attribution et de main levée de la caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus.

Ampliatiions :

- ARMP ;
- Archives.



Noah Ndongo Adolphe



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

PRESS RELEASE

N° 25-00096 /CAA/DAG/SDAAB/SM/ABj OF THE 03 JUN 2025

FOR THE PUBLICATION OF THE RESULT OF THE FIRST STEP OF OPENING OF BID FOR THE SUBSCRIPTION OF A HEALTH INSURANCE POLICY, FUNERIUUM FEES, SANITARY EVACUATION AND INDIVIDUAL ACCIDENT OF WORKERS OF THE AUTONOMOUS SINKING FUND (CAA).

The Director General of the Autonomous Sinking Fund, Boulevard du 20 Mai,
P.O.: Box 7167 Yaoundé,

Hereby communicates:

By Decision N° 25-00227 /D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/Abj of the 03 JUN 2025

The Company ZENITHE INSURANCE S.A., B.P.: 1540 Douala – Cameroun Tél.: (+237) 233 434 132, Fax : (+237) 233 434 133, has been selected as the successful bidder of the Opened National Invitation to Tender in Emergency Procedure N°25-00078/ONIT/EP/CAA/TB/2025 OF THE 20th OF MARCH 2025 for the subscription of a health insurance policy, funerium fees, sanitary evacuation and individual accident of workers of the autonomous sinking fund (CAA) for an amount of Seventy five million one hundred and seventy three thousand seven hundred and seventy nine (75 173 779) CFA Francs All Taxes Included, and an execution period of two hundred and twenty eight (228) days.

The General Manager of the **Company ZENITHE INSURANCE S.A.**, is invited at the Contracts Office of the Autonomous Sinking Fund located at the level -1 door 1.08 of its headquarters building, Boulevard du 20 Mai Yaoundé, P.O Box 7167 Yaoundé, for the establishment of the related Contract.

This press release also serves as an award and release of the bid bond for unsuccessful bidders.

Ampliatiions :

- ARMP ;
- Archives.



Yaoundé, the 03 JUN 2025

Noah Ndongo Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A